

Gérard J Poirier
24 April, 1924 – 2 February, 1951

2 February 1951

Gerard J Poirier was born in Skowhegan Maine on 24 April, 1924, to Marcel and Emilie Doucet Poirier who were originally from Rogersville. He enlisted in the US Army . Private Gerard Poirier served in Korea as a Light Weapons Infantryman with the 35th Infantry Regiment (“The Cacti”), 25th Infantry Division (“Tropic Lighting”).

After a month and a half of planning and reorganization, an offensive was launched 15 January 1951, by the 25th Division to recapture of Inchon and Kimpo Air Base. The objectives were taken by 10 February, halting the Chinese attack south of Seoul and stabilizing a defensive line along the Han River.

Private Poirier was killed in action on 2 February. He was posthumously awarded the **Purple Heart**, the **Combat Infantryman's Badge**, the **Korean Service Medal**, the **United Nations Service Medal**, the **National Defence Service Medal**, the **Korean Presidential Unit Citation** and the **Republic of Korea War Service Medal**.

Private Gerard J Poirier was buried in Rogersville on 29 August, 1951.

*Ce document nous fut fourni par Gary Silliker.
La traduction est de nous.*

Gérard J Poirier
24 avril 1924 – 2 février 1951

2 février 1951

Gérard J Poirier est né à Skowegan, Maine, le 24 avril 1924, de Marcel et Émilie Doucet Poirier, originaires de Rogersville. Il s'enrôla dans l'armée américaine. Le soldat Gérard Poirier servit en Corée en tant que fantassin en infanterie légère dans le 35^e Régiment d'infanterie, les « Cacti », de la 25^e Division d'infanterie, « Tropic Lighting ».

Après un mois et demi de planification et de réorganisation, une offensive fut lancée par la 25^e Division, le 15 janvier 1951 pour recapturer Inchon et l'aéroport de Kimpo. Les objectifs furent atteints le 10 février, mettant fin à l'attaque chinoise au sud de Séoul et stabilisant une ligne de défense le long du fleuve Han.

Le soldat Poirier fut tué au combat le 2 février. Il reçut les décorations posthumes le **Purple Heart**, la **Combat Infantryman's Badge**, la **Korean Service Medal**, la **Médaille du service des Nations unies**, la **National Defence Service Medal**, la **Korean Presidential Unit Citation** et la **Republic of Korea War Service Medal**.

Le soldat Gérard J Poirier fut enterré à Rogersville, le 29 août 1951.